

Cyto•Matrix
70 North Wind Place
Toronto ON M1S 3R5

cytomatrix.ca

Made in Canada 🍁



CYTO•MATRIX™

BIO•LUTEIN

**With Zeaxanthin &
Meso-Zeaxanthin**

60 softgels/gélules
NPN 80088829

INDICATIONS: Clinically proven to help improve macular pigment optical density, which helps protect the retina by filtering out damaging blue light. Helps to support eye health in conditions such as cataracts and age-related macular degeneration, and protect the eyes against oxidative damage. Helps improve contrast sensitivity, visual acuity, and glare recovery.

DIRECTIONS: Adults - Take 1 softgel per day or as directed by a healthcare professional.

MEDICINAL INGREDIENTS (each softgel contains):

Lutein (from Lutemax 2020™ flower, marigold extract, *Tagetes erecta*)* .. 20mg
Zeaxanthin 2mg
Meso-Zeaxanthin 2mg

NON-MEDICINAL INGREDIENTS: Natural tocopherols, safflower oil, sunflower oil, sunflower lecithin. Capsule: gelatin, glycerin, yellow beeswax, purified water.

WARNINGS: Do not use if safety seal is broken. Consult a healthcare professional prior to use, especially if you are pregnant or breastfeeding.

KNOWN ADVERSE REACTIONS: Do not use if you are allergic to plants of the Asteraceae/Compositae/Daisy family.

GMO, gluten and dairy free.



*Lutemax2020 is a registered trademark of
OmniActive Health Technologies Ltd.

INDICATIONS: Éprouvé en clinique pour aider à améliorer la densité optique du pigment maculaire qui aide à protéger la rétine en filtrant la lumière bleue dommageable. Aide à soutenir la santé oculaire dans des conditions telles que les cataractes et la dégénérescence maculaire liée à l'âge, et protège les yeux contre les dommages oxydatifs. Aide à améliorer la sensibilité au contraste, l'acuité visuelle et la période de réadaptation après l'éblouissement.

POSOLOGIE: Adultes - Prendre 1 gélule par jour ou selon l'avis d'un professionnel de soins de santé.

INGRÉDIENTS MÉDICINAUX (chaque gélule contient):

Lutéine (de Lutemax 2020™ fleur, extrait de souci, *Tagetes erecta*)* 20mg
Zéaxanthine 2mg
Méso-zéaxanthine 2mg

INGRÉDIENTS NON-MÉDICINAUX: Tocophérols naturel, huile de carthame, huile de tournesol, lécithine de tournesol. Capsule: gélatine, glycérine, cire d'abeille jaune, eau purifiée.

MISE EN GARDE: Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé. Consulter un professionnel de soins de santé avant d'en faire l'usage si vous êtes enceinte ou allaitante.

RÉACTIONS INDÉSIRABLES CONNUES: Ne pas utiliser si vous êtes allergique aux plantes de la famille des Astéracées/Composées/Marguerites.

Sans OGM, gluten ou produits laitiers.